
Protokół Nr  7/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  29 marca 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) uchylająca uchwałę w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów 
związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk D, 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego obejmującego przebudowę ulicy Lipowej – druk H, 

c) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Lipowej w 
Białogardzie – druk K, 

d)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk G, 
e) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk I, 
f) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2009 – druk J. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-5 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) uchylająca uchwałę w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów 
związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk D, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 

przedsięwzięcia inwestycyjnego obejmującego przebudowę ulicy Lipowej – druk H, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T,Szwed – proponował, aby po lewek stronie  ul. Moniuszki wylać cienki asfalt, ponieważ 

nawierzchnia chodnika utrudnia poruszanie się. 
Burmistrz – powiedział, że najpierw będzie realizowane rondo na ul. Zwycięstwa, kanalizacja 

na ul. Nowowiejskiego, a w następnej kolejności zrobimy tam polbruk. 
 

 1



 2

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
c) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Lipowej w 

Białogardzie – druk K, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
d)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – druk G, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał po co na oświatę przekazywać środki skoro zwraca się niewykorzystane. 

Radny proponował zrealizować chodnik na ul. Moniuszki. 
B.Stanczewski – proponował, aby przystąpić do weryfikacji budżetów szkół i realizować 

zadania, które zostały zamrożone. 
W.Czurko – zgłosił wniosek formalny o przeznaczenie 200 tys. zł na remont chodnika przy ul. 

Moniuszki. 
T.Szwed – zabrał głos za wnioskiem, popierając realizację tej ulicy. 
B.Stanczewski – prosił o poczekanie z dyskusją nad tym tematem na weryfikację.  
 
Komisja skierowała następujący wniosek do Burmistrza Miasta: 

Komisja wnioskuje o przekazanie 200 tys. zł z rezerwy oświatowej na remont chodnika przy 
ul. Moniuszki w Białogardzie. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

Ad 3 
 
S.Hatłas – proponował, aby na dokończenie ul. Bol. Śmiałego przeznaczyć 50 tys. zł. 
Przewodniczący Komisji – proponował, aby powrócić do dyskusji na następnej komisji. 
 

 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.16.00   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 
 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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